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kuryr 5. července 2024

Izraelský ministr národní bezpečnosti: vyhlašuje
hromadné popravy, aby vyřešil přeplněnost věznic

infokuryr.cz/n/2024/07/05/izraelsky-ministr-narodni-bezpecnosti-vyhlasuje-hromadne-popravy-aby-vyresil-preplnenost-
veznic

Takže tady máme izraelského ministra národní bezpečnosti, který
otevřeně prohlásil: „Ano, záměrně zacházíme s vězni barbarsky, a
abychom vyřešili problém přeplněnosti věznic, zahájíme masové
popravy.

Na sociálních sítích v podstatě vykřikuje: „Proměňujeme naše
koncentrační tábory na tábory smrti a jsme na to zatraceně hrdí.

Míra beztrestnosti je ohromující a díky podpoře USA (a některých
dalších západních zemí, které s tím hrají) je stoprocentní.

Svět musí čelit realitě: na Západě se pomalu šíří děsivá ideologie. Akce
a ideologie jsou vždy neoddělitelně propojeny – nelze mít jedno bez
druhého. Když něco děláte nebo někoho v něčem podporujete,
potřebujete racionalizaci, abyste to ospravedlnili.

A bohužel si myslím, že to teprve začalo. Až dosud nám na Západě
říkali, že takové akce odporují všemu, za čím stojíme. A přestože jsme
se velmi často – i rutinně – chovali barbarsky, vždy to bylo zastíráno,
nepřiznáno a popíráno, aby byla ideologie zachována. Tentokrát je to
jiné, nic se neskrývá, nepřiznává, nepopírá: Izraelci jsou hrdí na to, co
dělají, jak ukazuje tento tweet od Bena Gvira . A přesto je
podporujeme. To nevyhnutelně znamená, že se naše ideologie musí
vyvinout, aby to ospravedlnila, a známky toho vidíme na celém
Západě: dezinhibice diskursu, který to ospravedlňuje. A co je ještě
horší, diskurs, který se vehementně brání odsoudit to, protože je to
„antisemitské“.
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V tom spočívá skutečné nebezpečí: Jakmile se tento diskurs stane
normálním, dokonce i mainstreamovým, otevře stavidla. A ocitáme se
na Západě, který je ještě šílenější, než už je, opojen smrtící ideologií,
která mu umožňuje páchat ta nejhorší zvěrstva s hrdostí a
sebevědomím. Není to tak, že bychom po této cestě nebyli dříve – toto
barbarství je v naší DNA, ať se nám to líbí nebo ne.

Proto je tak důležité tyto věci hlasitě a opakovaně odsuzovat.
Nemůžeme dovolit, aby se to stalo novým normálem, abychom se stali
nejhorší verzí nás samých. Nesmíme dovolit, aby budoucnost byla
temnější než naše minulost.

Privacy Badger nahradil tento widget X
(Twitter)

Povolit jednou

Povolit vždy na tomto
webu

✕ ?

 
 

https://platform.twitter.com/embed/Tweet.html?dnt=false&embedId=twitter-widget-0&features=%3D%3D&frame=false&hideCard=false&hideThread=false&id=1808354396549570584&lang=de&origin=https%3A%2F%2Funcutnews.ch%2Fisraels-minister-fuer-nationale-sicherheit-ankuendigung-von-massenhinrichtungen-zur-loesung-von-gefaengnisueberbelegung%2F&sessionId=0882fde4d2be816e87d69d237ab39b68480a7d63&theme=light&widgetsVersion=2615f7e52b7e0%3A1702314776716&width=550px
javascript:void(0)
https://privacybadger.org/#How-does-Privacy-Badger-handle-social-media-widgets

